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Til stede
Jens Erik Jensen
Kay Panduro

Bestyrelsen
Bestyrelsen fortsætter som hidtil med Jens som kasserer. Tina har på grund af manglende
tid takket nej til at deltage i bestyrelsesarbejdet og møderne. Men er naturligvis stadig
suppleant til bestyrelsen.

Økonomi
Økonomien udvikler sig helt som forventet. Bankindestående pr. dags dato er kr. 38.000.

Vinduespudser
Vinduerne i trappen bliver pudset inde og ude hver anden måned. Martin foreslog på
generalforsamlingen en anden vinduespudser. Jens har haft kontakt til denne
vinduespudser, som lovede at vende tilbage med et tilbud. Det skete imidlertid ikke. Derfor
besluttede bestyrelsen at fortsætte med Korsør Vinduespolering, men at terminen bliver
ændret til hver tredje måned.

Facaderne
Korsør murerforretning har været forbi og kigge på facaderne. Det blev vurderet, at der er tre
dages murerarbejde. Arbejdet vil blive lavet, når mureren har tid. Det er samme murer, som
tidligere har renoveret og repareret facaderne.
Når murerarbejder er færdigt, skal de reparerede områder males. Bestyrelsen besluttede, at
bruge Nielsen og Strate til malerarbejdet. Det er samme maler, som tidligere har ordnet
facaderne, og som har malet trappeopgangen.

Foreningens bog
Bestyrelsen går nu i gang med at kigge på foreningens bog. Foreningens bog indeholder
retningslinier for, hvordan tingene foregår i vores andelsforening. Vi ved, at der er nogle
rettelser til den.
Bestyrelsen modtager gerne indput fra alle, som har bemærkninger eller ønsker til indholdet.
Målet er, at bestyrelsen senest på næste generalforsamling vil fremlægge en revideret
udgave.
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